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„Csak akkor születtek nagy dolgok, Ha bátrak voltak, akik mertek.”
Ady Endre

Bácsi  Sándor:  

Hálaadás
Dús  volt  a  nyár  és  gazdag  lett  

az  ôsz.
Isten  áldását  láttuk  mindenütt:  

Rónáinkon  lágy  napfény  ömölt  szét,  
Mezônk  esôtôl  bôven  öntözött.

Aranyló  táblán  telt  kalászok  ringtak,
Áldott  termésük  gazdagon. 

Zöld  kertjeinkben  láttuk  fáinkat,  
Sok  édes  gyümölcs  függ  az  ágakon.

Most  ôszi  szél  cibálja  már  a  fákat,
Zizzenve  hullt  le  sok  sárgult  levél,
Ezüst  dér  vonja gyakran  be  a  tájat,

Ránk  veti  jeges  árnyékát  a  tél.

De  él  bennünk  az  új tavasz  reménye.
Isten  jósága  újulást  ígér,

Hisz  kegyelmének  nincs  határa,  vége:
Nála  kész  a  testi,  lelki  kenyér.

Amikor  hálánk  örömoltáráról
Száll  Hozzád  öröm-énekünk,
Szívünkben  Hozzád  törekvô  

vágy  lángol,
Egyedül  nagy,  hatalmas  Istenünk.

Hajnali borongás
Ôszi esô locsog, paskol.

Tócsa szemek hunyorognak
Ahogy cseppje belecsappan

Ezer szemû csillogásba.

Indul a nap. Lép az ember.
Meleg után vágyakozva
Didereg. Borongva áhít
Melengetô napsugarat.

Reménykedve néz az égre,
Látna oszló fellegeket,

Csillanó fényt, kelô kedvet.

Ragyogj elô, Napnak fénye
Szárítsad fel könnyeinket,
Engeszteld meg lelkeinket.

Gödöllô, 2002. január 28.
Nádašpétër

2005/10. ■ FÔSZERKESZTÔ: Windhager Károly ■

TERVEZÔ SZERKESZTÔ: Kerék Antal ■ SZERKESZTÔ-

SÉG: 2120 Dunakeszi, Vörösmarty u. 2., telefon: 

06-30-335-9050, fax: 06-27-342-108. e-mail cím: windhager@invitel.hu ■

honlap: www.szada.hu ■ HIRDETÉSFELVÉTEL: Szada Nova Kht, tel.: 06-28-503-510
■ Kiadja: Szada Nova Kht ■ Felelôs kiadó: Pálmai Zoltán ■ Képek: Windhager Károly
■ Nyomdai elôkészítés: VikArt Grafikai Stúdió ■ Nyomás: FollPress Nyomda Kft.,

1145 Budapest, Bosnyák utca 20. Felelôs vezetô: Várlaki Imre ügyvezetô igazgató.

Szada

A Szada SE. Lovas szakosztálya ingyenes,
„lóval ismerkedôs” nyílt napot rendez,

2005. október 22-én 
szombaton 1400 órai kezdettel.

A RENDEZVÉNY HELYSZÍNE A NAPÓRA.

Itt szeretettel várjuk azon szadai gyerekeket 
és felnôtteket, akiket vonz a lovakkal való barátkozás,

szívesen felülnének egy-egy lóra, vagy csak 
megsimogatnák ôket, hogy megérezhessenek valamit 

e csodálatos élôlények emberszeretetébôl.

A lovagoltatás ingyenes, de mindenki 
saját felelôsségére vesz részt a rendezvényen. 
A helyszínen fôtt virslit, üdítôt és sört kínálunk.

Nagyon jó szórakozást kívánunk 
minden kedves érdeklôdônek.

Szada, 2005. október 5. 
Tisztelettel,

Szada SE. Lovas Szakosztálya

RÉSZLETEKRÔL ÉRDEKLÔDNI LEHET CZAPP BÉLÁNÁL: 30/931-2207
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Képviselô-testületi ülés
Azoktóberi képviselô-testületi ülést a szokás szerint a hónap elsô

hétfôjére hívta össze Vécsey László polgármester. Már az is
hozzátartozik az ülések rendjéhez, hogy a képviselôk elôször

is megtekintik a faluközpontban folyó munkálatokat, s csak a szemle
után ülnek a tárgyalóasztalhoz.

A Malomvég közlekedése
Az elsô megvitatott ügy a Malomvég szabályozási terve volt, melyet a
tervezôk nemcsak szóban, hanem részletes térképvázlatokon mutattak
be szinte méterrôl méterre. A Székely Bertalan út és a hozzá csatlakozó
utcák felújítása a Dózsa György úttól egészen a Vasút utcáig tart majd,
beleértve a lehetôségek szerint kiszélesített úttestet, a járdát, a csapadék-
víz elvezetést biztosító árkokat, a csatlakozó utcák rendbetételét, sôt a
forgalmi rend javítását is. 

Az aszfaltszônyeg szélessége, ahol csak lehet 6 méter lesz, de a keske-
nyebb utcákban, például a Gorkij utcában, a Szôlô utcában csak 4 méter
fér el. Itt a gépkocsi közlekedést egyirányúsítással javasolják megolda-
ni, úgy, hogy lehetô legkisebb kitérôt kelljen tenni az ottlakóknak. Az ár-
kokat a könnyebb tisztítás érdekében nyílt mederlapos megoldással ter-
vezik kialakítani, de ahol az útszûkület vagy a portákról történô be és
kihajtás indokolja, valamint az útcsatlakozásoknál, ott természetesen
kellô teherbírású fedést írtak elô. A Corvin utcát egészen a temetôig
rendbe teszik, hiszen fontos cél a sírok jó megközelíthetôsége gyalogo-
san és gépkocsival is. 

Mivel az asztalon kiterített tervrajzok aprólékosan átgondolt, min-
denre kiterjedô és ésszerû megoldási javaslatokat tartalmaztak, a
képviselôk valamennyien jóváhagyták szavazatukkal az elképzelést.
Ezzel a döntéssel megkezdôdhet a szakhatóságokkal történô – sokszor
hosszadalmas - engedélyezési eljárás, s ha az ottani szakemberek sem
találnak kivetni valót benne, akkor a tavasszal-nyáron elkezdôdhetnek
ott is a felújítási munkák.

Rendeletmódosítások
Az tervezôk távozását követôen dr. Pál Szilvia aljegyzô terjesztette elô
két önkormányzati rendelet módosítását. Az egyik A helyi szociális ellátá-
sokról és szociális támogatásokról szóló rendelet, a másik pedig A gyermekvé-
delem helyi szabályozásáról szóló rendelet. Mindét szükségszerû módosítást
észrevétel nélkül, egyhangúlag elfogadta a testület.

A Székely kert és a Waldorf- illetve 
a Kiserdei óvoda sorsa
Vécsey László örömmel számolt be róla, hogy a Nemzeti Kulturális
Örökség Minisztériumához beadott pályázatuk eredményes lett, közel
négy és fél millió forint támogatást nyertek a Székely kert felújítására,
rendbetételére. A jövô évben kezdôdô felújítási munkálatok miatt azon-
ban az ott elhelyezett Waldorf óvodának (a 2005/2006-os óvodai tanév
befejezése után) távoznia kell, s még nem lehet tudni, hol lehetne helyet
biztosítani számukra a jövôben. 

Mindez új színben tünteti fel a szadai óvodai ellátás helyzetét. Mint
ismert, az elôzô hónapban arról vitáztak a képviselôk, hogy nyújtsanak-
e segítséget a Kiserdei magánóvodának, abból a célból, hogy ne szûnje-
nek meg óvodai férôhelyek a faluban. Ez az igény, most még erôtelje-
sebben jelentkezik, hiszen immár a Waldorf óvodai helyek is bizonyta-
lanná váltak. Az új helyzetben a képviselô-testület átértékelte elôzô (ak-
kor is megosztott) álláspontját, és úgy döntött, hogy az önkormányzat
vegye bérbe a Kiserdei Óvodát, és az ott kialakított korszerû és minden
igényt kielégítô óvodai férôhelyekkel bôvítse az önkormányzati óvoda
lehetôségeit. 

Mindez nem jelent komolyabb anyagi terhet a falunak, hiszen a Kis-
erdei Óvodában ellátott szadai gyermekek után jelenleg is nyújtanak tá-
mogatást egy kétéves szerzôdés alapján. Ezzel az új megoldással viszont
jövôre is biztosítani lehet majd, hogy minden szadai gyermek megfelelô

óvodai elhelyezésben részesüljön. A döntést 7 IGEN-nel és 1 tartózko-
dás mellett hozták meg a képviselôk. 

Együttmûködési megállapodás Neukirch településsel
A fokozatosan kibontakozó testvértelepülési kapcsolat újabb állomása-
ként a szüreti mulatság idejére Szadára érkezett bajor küldöttség vezetô-
je, Neukirch polgármestere, valamint Vécsey László ünnepélyes körül-
mények közt a Faluházban aláírták az együttmûködési nyilatkozatot
(lásd címlapunkon). A két polgármester aláírását azonban mindkét tele-
pülés önkormányzatának még jóvá kell hagyni az irat érvényre jutásá-
hoz. A szadai képviselô-testület egyhangúlag megszavazta, azaz
megerôsítette a polgármester aláírását.

Közös pályázat saját szélessávú 
internethálózat kiépítéséért
A képviselô-testület egyetértett abban, hogy a Hungaroring Környéki
Települések Önkormányzatainak Társulása pályázatot nyújtson be a

Gazdasági és Közlekedési Minisztérium pályázati felhívására (GVOP-
2005-4.4.2.), melyet Magyarország üzletileg kevésbé vonzó települései
számára írtak ki. A fentiek érdekében megszavazták a céltársulás létre-
hozását, a 648.000,- Ft-os önrész biztosítását, és felhatalmazták a polgár-
mestert a megállapodások aláírására.

Ha ez a pályázat sikeres lesz, akkor a társulás mind a tíz településén,
s így Szadán is egy nagyon gyors és nagyon olcsó internetezési
lehetôség épülhet ki a jövôben.

További várható munkák a faluközpontban
Jámbor Lajos jegyzô ismertette, hogy helyszíni bejárást tartottak, mely
során több olyan további elvégezni való feladatra világítottak rá, ame-
lyek az eredeti költségvetésben nem szerepeltek. Célszerû például a Kis-
faludy u. - Dózsa György u. csatlakozásánál lévô villanyoszlop áthelye-
zése, járdák aszfaltburkolattal való borítása, a forgalmilámpa vezérlésé-
nek áthelyezése, ároklefedések, stb. Elkészítették a szükséges pótmun-
kák jegyzékét, melynek vonzata 11 millió Ft + áfa. Mivel ez az összeg az
elôzô, nettó 23 milliós munkákkal együtt sem haladja meg a 35 millió Ft-
ot, így elegendô egy egyszerûsített közbeszerzési eljárást indítani.
A Képviselô-testület 8 fô IGEN szavazatával jóváhagyta az elôter-
jesztést.

A 2006. évi közbeszerzési terv összeállítása
A képviselô-testület elôtt Jámbor Lajos jegyzô ismertette a jövô évre ter-
vezett közbeszerzések jegyzékét. Az A hitelcsoportban a csatornaépíté-

Képviselôi szemle 
a Faluház környékén
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sek (Szôlôhegy, Bucka) szerepelnek. A B hitelkeret csoportba a Malom-
vég úthálózata, a Szociális Alapközpont épületének felújítása, a házior-
vosi- és a védônôi körzet épületének kialakítása, a faluközpont további
fejlesztése, valamint a ravatalozó építése szerepelt. Ezen túl szerepeltek
az ugyancsak költséges különbözô tervezési munkálatok, pl.: a Szabad-
ság út és környéke, a Margita csapadékvíz elvezetése, a Székely kert fel-
újítása, a Szôlôhegy, a Faluközpont. A képviselôk egyhangúlag jóvá-
hagyták az elképzelést.

Telekértékesítés
Sebestyén Lászlóné Puskás Aranka ismertette a Hajagos u. 3647. hrsz.
önkormányzati ingatlanra érkezett vételi ajánlatot, melyben 6000,-
Ft+áfa/m2 szerepelt, s melyet a képviselô-testület három részletben
történô megfizetés mellett egyhangúlag meg is szavazott.

Útépítés a Köves úton
A Fejlesztési Bizottság elnöke felkért egy szakértôt, hogy vizsgálja meg
a Köves út útépítési lehetôségeit. A tájékoztatás szerint a Bucka és a
Nyár u. keresztezôdésénél 20 cm-rel kellene megemelni az út szintjét, a
csapadékvizet így a Nyár utcánál lévô árokba tudnák vezetni. A Köves
út meghatározott részét kavicsos terítéssel célszerû szilárdítani, kb. 
1 millió Ft-os kivitelezési költséggel. A Köves út lakói felajánlották, hogy
ehhez a költséghez 300.000 Ft-al hozzájárulnak. A döntés értelmében a
képviselô-testület a lakossági hozzájárulást kiegészítve a 700.000,-Ft 
további költséget a községgazdálkodási keret terhére biztosítja.

Szélsô út
Sebestyén Lászlóné Pusás Aranka ismertette, hogy a Szélsô út javítási
munkálatainak elôkészítésekor derült ki, hogy az útként használt terü-
let jelenleg mûvelési ágba tartozik. Ahhoz, hogy itt a munkálatok
elkezdôdhessenek, a mûvelési ág változást be kell jegyeztetni. A
képviselôk felhatalmazták a jegyzôt, hogy a változtatást elindítsa.

A Székely Bertalan Nap terve 2006-ban
A Községi Kórus és vezetôi: Danku István karnagy és Györe Zoltán
zeneszerzô azzal a kéréssel fordultak a testülethez, hogy 2006. májusá-
ban a Székely Bertalan Nap estéjén ismét elôadhassák a szadai oratóriu-
mot, de ez alkalommal a Szadai Kórus és a Gödöllôi Leánykar közös fel-
lépésével. Az oratórium korábbi elôadásaihoz képest most kiegészíte-

nék azt fényjátékkal, táncosokkal, zenészekkel is. 
A felkészülés, a színpadterv, és a bemutatás költségeit a képviselô-

testületnek kell meghatározni.
A képviselô-testületen belül ellenvélemény is elhangzott, azonban

nem az összeg, hanem csak az elôadás tárgya körül. Végül az össze-
szokott, 80 fôt megmozgató közösségi mûsor melletti állásfoglalás-
sal 300.000 Ft költségkeretet határoztak meg erre a célra a
képviselôk.

A szadai címer használata
Molnár Illés azért fordult a képviselô-testülethez, hogy a száraztészta
termékein a szadai címert feltüntethesse.

Az önkormányzat egy évi idôtartamra hozzájárult a kérés teljesítésé-
hez azzal a feltétellel, hogy a címerrel díszített termék minôsége nem ro-
molhat, s ezt a KERMI minôsítéséhez kötik.

Tigáz Rt.-vel kötött üzemeltetési szerzôdés 
felülvizsgálata
Vécsey László ismertette, hogy a TIGÁZ Rt-vel még 1993-ban kötött üze-
meltetési szerzôdésen több pontban is módosítást javasolnak, mind
Szada, mind Mogyoród érdekében. A szerzôdés felülvizsgálatának Mo-
gyoróddal közösen történô kezdeményezéshez a testület felhatalmazást
adott a polgármesternek.

Eurolift az iskolai konyhába
A képviselô-testület egyhangúlag hozzájárult az iskolai konyha eurolift-
tel történô felszereléséhez a bizottság javaslata alapján.

Házszámváltozás
A képviselô-testület ellenszavazat nélkül elfogadta Jámbor Lajos jegyzô
házszámváltozásra vonatkozó javaslatát. Az érintett Korizmics és
Aranyhegy utcai lakosok a Polgármesteri Hivataltól egyénileg értesítést
kapnak. WK

a  Szadai Faluház
tisztelettel meghívja Önt és Családját  

2005. október 23-án 16 órára

Fuszenecker 
Ferenc

Balogh Rudolf-díjas 
fotómûvész

301-es parcella c. 
fotókiállításának 

megnyitójára
A vendégeket köszönti: 

Vécsey László
polgármester

A kiállítást megnyitja: 

Török András István
újságíró

ezt követõen 17 órától 

Sorsszelet
címmel Pongrátz Gergely 

portréfilmjét vetítjük
készítette: Fuszenecker Ferenc

A Malomvég útterveit ismertetik a tervezôk
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Jó és rossz hírek
Bár a nyár eltelt a komolyabb mun-

kák megkezdése nélkül, de az ôsz
beérlelte gyümölcsét így is. Elké-

szültek a tervezett útfelújítások, aszfalto-
zások. Nem csapás már végighaladni a
Csapás úton és a többi sárdagasztó, vese-
köveket lerázó útszakaszon sem. 

A képviselô-testületi ülésen elhangzot-
tak szerint remény van rá, hogy jövôre ha-
sonló lendülettel még további utcák nye-
rik el európai színvonalukat.

Rendkívül elszomorító viszont, hogy
mennyi rongálást és szemetet találunk, ha
körülnézünk a faluban. A felelôtlen és
szándékosan kárt okozó emberek pedig
közöttünk vannak, feltehetôen ôk is ol-
vassák újságunkat! Miért nem fogjuk le a
kezüket, amikor ilyet tesznek? Eszünkbe
juthatna Babits Mihály következô versso-
ra is: „Vétkesek közt cinkos, aki néma!” 

Bizony a buszmegállók rendszeres ja-
víttatására már annyit költött a falu,
amibôl lassan kitelne egy további utca
aszfaltozási költsége.

A falu szélére kihordott hatalmas sze-
métkupac pedig azért is érthetetlen, mert
már régóta mûködik a Dózsa György
úton a hulladékudvar, ahol a környeze-
tünk elrondítása nélkül is megszabadul-
hatunk feleslegessé vált lomjainktól. Va-
jon kinek esik jól, mégis inkább a termé-
szet szépségét csúfítani vele.

Földmunkák a Dobogóban Vízelvezetô árok a Mogyoródra vezetô út jobboldalán

Szeméthalmok a Tél utcában

ismét nem maradt épen egyetlen üveg sem a buszmegállóban



SZÔCS ÉS KAJTOR KFT.

ÉPÍTÉSZIRODA
TELJESKÖRÛ ÉPÍTÉSZETI

TERVEZÉS, TANÁCSADÁS

2111 Szada, Jókai u. 62.

Telefon: (28) 407-256

Mobil: (20) 936-2718

2 0 0 5 .  O K T Ó B E R

Ö N K O R M Á N Y Z A T I  H Í R E K 2 1 1 1  S Z A D A 7

REÁL MEN’S
ÖLTÖNYHÁZ
Rendkívüli öltöny és télikabát vásár

Közvetlen gyári értékesítés!
Extra méretekben is!

BBuuddaappeesstt,,  XXVV..  RRáákkooss  úútt  7700..  
((SSzzeerreennccss  uu..  ssaarrookk))

Tel: 306-4010
Nyitva tartás: 10–18, szombaton 9–13.

ÖLTÖNY, ZAKÓ, 
PANTALLÓ CSERE
Behozott használt, szakadt, megunt, 

kihízott öltönyét beszámítjuk!

Ingek, nyakkendôk, övek, 
egyéb kiegészítôk.

MMÉÉRREETTRREE  IIGGAAZZÍÍTTÁÁSS

A megújult Csapás út A fürdôterület átmeneti állapotában

Október 22. a dadogás világnapja
S Z E M B E N  A  D A D O G Á S S A L

Szeretettel várom minden érdeklôdô jelentkezését egy kötetlen beszélgetésre, akiket érdekel a beszédfogyatékosok gondja,
vagy valamilyen módon érintett.

•Zárkózott, mert dadog?•Sikeresnek érzi magát dadogása ellenére?
•A környezetében dadogó él?•Segítene, de nem tudja hogyan?

•Vagy csak egyszeruen érdekli a téma?

SEGÍTHETÜNK?
Elozetes idopont egyeztetés akár SMS-ben is!

06-30329-89-44 (lehet dadogni!) vagy szaboildiszada2@freemail.hu



Október 29. szombat 14-18 óráig 
Családi Kézmûves Mûhely
-nemezelés vezeti: Dulai Éva
-termésképek vezeti: Szarka Zsuzsa
-készségfejlesztô foglalkoztató népi fajátékokkal vezeti: 
Csézli Lukács
-aprók tánca 4-7 éves korig vezeti: Kovács Éva

Október 31. hétfôn 17 órától 
Önismereti Mûhely indul 14-18 évesekenk
ajánlás: Ki vagy te? Mi a dolgod a világban és a világnak mi dolga 
van veled? Ha ez neked is kérdés gyere el a válaszért.

November 10. csütörtökön 18 órától Világjárók Klubja I. 
– Sába királynô földjén címmel vetitett képes útibeszámoló Jemenrôl 
(ôslakókról, látnivalókról, szokásokról, ételekrôl egy arab országból)
bemutatja: Kerékné dr. Vida Paula
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Rendkívül izgalmas elôadást tartott a címben jelzett témákról
Hintalan László a Faluház Almárium sorozatában, október 7-én. 

Az elôadó személyisége, valamint a téma sokrétûsége és érde-
kessége a székekhez szögezte a hallgatóságot. Kevés elôadás volt
a Faluházban, amelyet 18 órától 2130-ig élveztek a nézôk. 

Nehéz lenne még ízelítôt is adni pár sorban errôl a tartalmas és
az élet szinte minden lényeges elemét érintô kérdésrôl, hiszen az
elôadó is inkább csak felvillantotta a gondokat és a megoldásokat. 

Szerinte a mai emberi társadalomnak az orvostudományból
vett hasonlattal élve rákos elváltozásai vannak, abban az érte-
lemben, hogy egyes részelemek az egész rovására elburjánzanak
és önzô módon csak a maguk érdekét hajszolják. A gyorsan elha-
rapódzó rák miatt az egészséges sejtek háttérbe szorulnak, s
elôbb utóbb az egész szervezet elpusztul, de elpusztul ezzel ma-
ga a rákos rész is. 

A tanulság, hogy nem szabad egyes kiszakított elemekben
gondolkodnunk, csak azokat az egész társadalom érdekei fölé
emelni, és egyéb összetevôit, hatásait figyelmen kívül hagyni.
Ha figyelünk a szívünkre, az értelmünkre és a hagyományaink-
ra, akkor hamar felfedezhetjük, hol tértünk el az eredeti, szerve-
sen összeillô részekbôl álló egységtôl. 

Számos érdekes gondolatot indított el Hintalan László a jelen-
levôk fejében, ami mind olyan mint egy mag, amely talán alkal-
mas környezetbe kicsírázik és levelet bont…

WK

FOGADÓÓRA Tóth András, körzetünk országgyûlési képviselôje fogadóórát tart október 27-én 17 órától 19 óráig
a Faluházban. Minden érdeklôdôt szeretettel vár!

A néprajzos szerzôpáros arra vállalkozott, hogy az idôsebb pa-
rasztemberek körében is már a feledés veszélyétôl fenyegetett
bibliai történeteket összegyûjtsék.

Maga a gyûjtômunka s a fellelt igen bôséges szöveganyag
döbbentette rá ôket arra, hogy nem csupán véletlenül egymás
mellé sodródott szövegek halmazát gyûjtötték össze, hanem

belsô összetartó erôvel bíró, elrendezett, illetve könynyen elren-
dezhetô gyûjteményt, mely a paraszti mûveltségnek mind ez
ideig szinte teljesen ismeretlen tájaira vezet el bennünket.
Lenyûgözô olvasmány ez a szövegfüzér, mely egy mára már le-
tûnt gondolkodásmód hû tárháza.

Falucskai Zoltán könyvtáros

A Faluház rendezvényei

Könyvismertetés

Lammel Annamária – Nagy Ilona: Parasztbiblia

Szerves társadalom, szerves mûveltség
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III. Tanár-Szülô Sportnap

Október 1-re idôzítve harmadik alkalommal tett kísérletet
az iskola, hogy diákjainak szüleit egy fél napra megmoz-
gassa, a megszokottól eltérô körülmények között teremt-

sen lehetôséget a mozgás mellett akár egy kis beszélgetésre is.
Minden szülô kapott a felhívásból, a meghirdetett sportágakra 14
nevezés érkezett, sôt volt, aki a rendkívül nehéz „pompom lány”
szerepkört is vállalta.

A szép idô ellenére 9 óra elôtt csak néhány szülô érkezett meg,
de mire fél egy körül az utolsó fáradt sportember is eltávozott 
elmondhattuk, hogy 12 szülô, 10-15 gyermek, s legalább 14 peda-
gógus mondhatta el, hogy jól sikerült a szombat délelôtt. Össze-
mértük erôinket kosárlabdában, öt szettesre sikeredett röplabda
mérkôzésen, utána (közben) lehetett csocsózni, tollaslabdázni,
asztaliteniszezni, a szomjat ásványvízzel oltani, s mindenki jutal-
ma egy emléklap s egy-egy finom csoki volt.

Egyesek szerint a délelôtt legszebb pillanatai azok voltak, ami-
kor a röplabda mérkôzés során két kolléganô is több ízben vesén
találta szerválás ürügyén a nekik háttal álló, elôre figyelô csapat-
társukat, s rossz nyelvek szerint biztos nem véletlen, hogy ez a
csapattárs az igazgatójuk volt. Jó (?) hír, hogy az érintett ill. elta-
lált, végül saját lábán távozott.

Legközelebb tavasszal találkozunk. Bízunk benne, hogy akkor
még többen leszünk. Tervezünk családi versenyeket és gyerekek,
osztályok közötti viadalokat. Hisszük, hogy nemsokára olyan so-
kan fogunk rendszeresen mozogni, hogy az új sportcsarnokban
se férünk majd el. Hajrá szadaiak, hajrá magyarok! 

Béla 

Új elnökség
a Szada Sport Egyesület élén
2005. szeptember 28-án küldöttgyûlés zajlott a Faluházban. 
Farkas Károly az egyesület elnöke nyitotta meg a szakosztályok
által javasolt küldöttek elôtt a közgyûlést, amelyen részt vett 
Vécsey László polgármester is. 

Elsôként a szakosztályvezetôk számoltak be az eltelt öt évben
végzett munkájukról: labdarúgás – Marinov László, tömegsport
– Unger Róbert, természetjárók – Unger Róbertné, asztalitenisz –
Balázs Judit, lovasszakosztály - Czapp Béla, kosárlabda – Szabó
Péter. Ezt követôen Farkas Károly elnök az egyesület munkáját
értékelte, részletesen elemezve fôleg a szakosztályok gazdasági
helyzetét és az utánpótlás nevelést. A beszámolókat a jelenlévôk
egyhangúlag tudomásul vették. 

Farkas Károly mindenkinek megköszönte az elmúlt évek alatt
végzett munkát, majd az elnökség tagjai lemondtak tiszt-
ségükrôl. 

Az új elnökség megválasztását Baranyainé Hegedûs Mónika
vezette le, akiket szintén öt évre választottak meg a küldöttek.
Elôször a jelölô- és a szavazatszámláló bizottságot állították fel,

valamint döntöttek a titkos szavazás
mellett. Az elnökségi tagságra 9 fôre
érkezett javaslat, s közülük a 7 leg-
több szavazatot kapott személy ke-
rült be az új elnökségbe.

Az új vezetôség: Balázs Judit, 
Galambos István, Farkas Károly,
Unger Róbert, Czapp Béla, Dévai
Huba, Puskásné Fülöp Zsuzsanna. 

Következett a sportegyesület elnö-
kének megválasztása. Az elnökségi
tagok egymás közül szintén titkos
szavazással választották meg elnök-
nek Balázs Juditot, aki egyben az
asztalitenisz szakosztály vezetôje is. 

A levezetô elnök megköszönte a
munkát majd minden megválasztott
tisztségviselônek gratulált és mun-
kájukhoz jó egészséget kívánt. 

Balázs Judit, az új sportköri elnök
megköszönte a bizalmat és jelezte,
hogy hamarosan összehívja az elnök-
séget megbeszélni a további teen-
dôket. 

Gratulálok az új vezetôségnek,
munkájukhoz sok sikerélményt 
kívánok!

Vágó Ferenc

MARTA-VILL SZADA
Profi erôsáramú

Villamossági szaküzlet
Szada, Székely Bertalan út 74/b (Corvin u. sarok)

Tel./fax: 28/404-708, mobil: 06-20-436-6492
ÔSZI GUMIS 

AKCIÓ
Új és használt gumik kaphatók! Gumiszerelés!
Wetz Bt. Szada, Kossuth Lajos u. 1.

Balázs Judit
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Kedves Ildikó! Megérem, hogy beszéljen magáról, hogyan
lett pilóta?
Egyáltalán nem pilótának készültem, sôt ez egy nagyon késôn
fogant ötlet. A dunakeszi sportrepülôtéren kezdôdött 27 éves
koromban, amikor elkezdtem vitorlással repülni. Gyermek-
koromban állatorvos szerettem volna lenni, vagy valami hasonló
dologgal foglalkozni, ami biológiával, állatokkal, természet-
tudománnyal kapcsolatos. Ilyen jellegû könyveket hordtam haza a
könyvtárból, azt olvasgattam reggeltôl estig. Amikor gimnazista let-
tem, kiderült, hogy az állatorvosi-orvosi egyetemre matematikai és
fizikai tudás is kell a felvételihez. Rájöttem, hogy ez nekem nem
nagyon megy. Késôbb saját csapdámba estem, kiderült, hogy ha
pilóta akarok lenni, ugyancsak matematikából és fizikából kell
felvételiznem. Ez a felismerés azonban már késôbbi évekre esett és
akkor már hajlandó voltam a fenti tantárgyakkal is foglalkozni.

Elôbb azonban még – bármennyire is a biológia érdekelt és bioló-
giai tagozaton érettségiztem – egy nagy huszárvágással – édesapám
tanácsára – megpróbáltam Zeneakadémiára felvételizni. Gyer-
mekkorom óta ebben a zenei közegben nôttem fel – tanultam zon-
gorázni, énekeltem kórusokban, végül felvettek a Zeneakadémiára.
Egy évvel késôbb fakultást váltva zenetörténetet kezdtem tanulni és
az öt év után zenetörténész diplomát szereztem, máig ez a
végzettségem. Más kérdés, hogy ebben a szakmában szinte semmit
sem dolgoztam. Mindössze egy-két évig a Magyar Televíziónak
írtam hangverseny krónikákat. 

Ez volt az az idôszak, amikor a MALÉV utasszállító gépeinek a
fedélzetén kapcsolatba kerültem a repüléssel. Mint ösztöndíjas,
gyakran repültem Párizsba, ott írtam meg a szakdolgozatomat
Debussyrôl, Proustról, Bergsonról. Utazgatásaim közben bekéredz-
kedtem a pilótafülkébe. A pilóták nagyon szívesen fogadtak, beszél-
getésünk hatására rövid idôn belül olyan erôsen kötôdni kezdtem a
repüléshez, hogy megfogalmazódott bennem, én is pilóta szeretnék
lenni. Csodáltam, hogy marad a levegôben egy ekkora test, hogyan
lehet innen Budapestrôl felszállva a felhôk felett odatalálni Párizsba.
Felülrôl nézve arra az icipicinek látszó leszállópályára leszállni?
Ezekkel a kérdésekkel bombáztam a pilótákat és ôk készségesen
válaszoltak kérdéseimre. 

1989. április 4-e nevezetes dátum, ugyanis ezen a napon voltam
kint elôször a Dunakeszi Sportrepülôtéren. A MALÉV Repülô
Klubjában kezdtem el vitorlázni, majd a
második évben egymotoros kisgéppel repül-
ni. Akkor ott egy kicsit furcsán néztek rám.
Egy egészen más világból csöppentem oda,
eddig a zene, a televízió, a nyelvek, az utazás
foglalkoztatott. Be kellett bizonyítanom,
hogy komolyan gondolom, a repülés nemc-
sak egy kislányos lelkesedés nálam. Szépen
sorjában elvégeztem azokat a vizsgákat,
amelyek a hivatásos repülések felé vezetnek
(mûszer kiképzés, felhôben és látás nélküli
körülmények között hogyan lehet irányítani
a repülôgépet). A mûrepülésben az oktatóm
Veres Zoli volt. Késôbb, amikor kint voltam
Amerikában, Floridában sikerült megsz-
ereznem a jogosítványt kétmotoros repü-
lôgépre is. Végül idehaza oktató lettem.
Akkoriban többen láthattak alacsonyan
repülni a térség fölött. Repülés közben sok
mindent láttunk a táj szépségébôl, amikor
Szada felett átrepültünk. Nagyon sok tan-

ulás és munka, összesen 9 év kellett ahhoz, hogy a nagy álmom tel-
jesüljön, s utasszállító gépen hivatásos pilóta legyek. 

Ez 1998-ban sikerült, akkor kerültem a MALÉV-hoz, egy FOKKER
70-s repülôgépre elsôtisztként. Akkor ez nagy dolog volt, korábban
nem volt Magyarországon olyan nôi pilóta, aki utasszállító gépet
vezetett. Most már négyen is vagyunk, igaz, hogy én vagyok az
egyetlen nôi kapitány. Mivel jóval elôbb kezdtem, sokkal nagyobb
repült óraszámmal rendelkezem, ezért természetes, hogy a ran-
glétrán elôbbre kerültem.
A szülei mit szóltak a döntéséhez?
A szüleim, fôleg az édesapám, Cigány György látszólag egész
életében irodalommal és zenével foglalkozott. Kevesen tudják róla,
hogy Ô is nagyon szeret repülni, még most is repül, s neki is izgal-
mas élmény, amikor a levegôben van. Kisgyermek koromban egysz-
er egy jó barátja Gidály József r.ezredes révén körberepültük a
Balatont. Ez volt az elsô meghatározó élményem. Késôbb is kijár-
tunk Édesapámmal a Ferihegyi Repülôtérre, csak úgy nézegetni a
repülôgépeket. Ha visszagondolok, egész gyermekkoromtól
fokozatosan csepegtette belém, hogy a repülés izgalmas, érdekes és
szép dolog. Mondhatnám azt is, hogy nem bánta meg a váltásomat,
sôt amikor elértem ezt a nagy célt, nagyon büszke volt rám.
Szülei hol élnek?
Jelenleg Budapesten, de ôk voltak itt Szadán elôbb. Talán 17-18 éve
van egy kis faházuk fenn a dombtetôn. A nyarat gyakorlatilag itt
töltik ôk is.
Ön, hogyan került ide Szadára?
Amikor férjhez mentem, 1995-ben, akkor jöttünk ide. Azért éppen
ide, mert a szüleim révén már nagyon jól ismertem a környéket. A
fôvárosból el akartam költözni, mert a kertes vidéki életre vágytam.
Amikor errôl dönthettem, nem volt kérdés, hogy mit tegyek.
Ki gondozza az állatokat, ha nincs itthon?
Rengeteg ismerôsöm van, de elsôsorban a közvetlen környezetem-
mel vagyok jóban. Ha itthon vagyok szeretek magam az állataimmal
foglalkozni. Szoktak lenni szárnyas állataim, japán kakas, libák, de
most éppen nincsenek. Van viszont két kecském, három kutyám és
rengeteg macskám. Volt egy nagyon szép howavart fajtájú, Füli
névre hallgató kutyám, akit nagyon szerettem. Annak idején a
rákoskeresztúri sorompónál találtam, és mint kóbor kutyát befogad-
tam. Meg kellett miatta erôsítenem a kerítést, hogy itt is maradjon,

sôt meg is kellett kötnöm, hogy ne
kóboroljon el. Nagyon jólelkû kutya volt,
még a megkötést is elviselte a kedvemért.
Nyáron a nagy melegben elpusztult, nagyon
sajnálom, mert gyönyörû kutya volt.

Ha távol vagyok, a férjem segít az állatok
gondozásában, idônként a szomszédaim,
Galántai Zsuzsiék, meg anyukámék közös
összefogással. Mártika is mindig kéznél van
a kisközértbôl. Ô a mindenesünk: összekötô,
postás, bankár, újságos, egyszóval mindent
elintéz, és nagyon jóban vagyunk.
Kivel kezelteti az állatait?
A barátnôm újra praktizál egy nagyon szép
váci rendelôben. Hozzá megyek, és dr.
Juhász Jánoshoz, akit általa ismertem meg
Fóton. A szabadidômben szívesen asszisz-
tálok is nála. Nagy élmény vele dolgozni,
sokat tanultam tôle. 
Mekkora a kertjük, és ki gondozza?
A falu központjában van, de ennek ellenére a

M a g y a r o r s z á g  e g y e t l e n  n ô i  r e p ü l ô g é p v e z e t ô  k a p i t á n y a

Czigány Ildikó a levegô hercegnôje
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telkek felosztása során is egyben maradt ez az 1850 négyszögöl.
Nagyon nagy terület. Egy részén az állatokat tartjuk, másik részét
kaszáljuk. A fákat, növényeket nem permetezzük, itt kizárólag a ter-
mészet alkot. Ami gyümölcsünk van, az magától terem. Nincs sok
gyümölcs, de nem is a mennyiség a célunk, hanem az, hogy finom
legyen. Így is sok a fán marad, mert nincs idônk leszedni. 
Kik a barátai, szabad idejében mivel foglakozik?
Barátnôim legtöbbje stewardess, vagy régen az volt, így a repülés
mindig téma köztünk, de az igazi barátnôk mindenrôl tudnak
beszélgetni. Van egy osztálytársam, Dóczy Katalin, aki állatorvos
Gödön, vele gyakran összejövünk. Vele a Dunára járunk nyáron,
vízisíelni és motorcsónakázni, (ehhez is van jogosítványom!).
Fürdeni ritkábban a Bánki tóhoz szoktam menni. Nagyon szeretem
ezt a kedves, tiszta vizû tavat. 
Milyen gépen repül és szokott-e izgulni repülés közben?
Most egy FOKKER-70-es, 70 személyes sugárhajtású repülôgép
kapitánya vagyok. Nem vagyok izgulós típus, hiszen minden csoda
három napig tart, aztán megszokottá válik. Az azonban biztos, hogy
gyönyörû dolgokat lehet látni fentrôl, nincs két egyforma nap,
megunni tehát nem lehet. 
Mely irányba, a Földnek mely részére szokott repülni?
Európán belül járok, annál messzebbre nem megyünk ezzel a gép-
pel. Ezen belül Athéntól kezdve Göteborgig sokfelé, mostanában
voltunk Írországban is. 
Hogyan lett kapitány és meddig kíván repülni? 
Csaknem 7 év elsôtiszti munka után neveztek ki. További lehetôség
nincs a ranglétrán, legfeljebb oktató lehet még az ember. Addig
szeretnék repülni amíg nyugdíjba nem megyek. Jelenleg 60 év a
korhatár, de lehet, hogy felemelik 62-re. 
Milyen vizsgák kellettek ahhoz, hogy pilóta, 
majd kapitány lehessen? Ûrrepülés nem érdekelte?
Az ûrrepülés nem érdekelt, jobban kötôdöm ehhez a napfénybôl és
levegôbôl táplálkozó zöld világhoz. Mire utasszállító pilóta lesz az
ember, addigra sok mindenen keresztül megy: pszichológiai-, orvosi
vizsgálatok, tanulás és vizsgák sorozata. Minden évben vannak
megerôsítô újabb vizsgák, és orvosi vizsgálatok. Ôsszel és tavasszal
szimulátoron vészhelyzetek elhárítását is gyakoroljuk. 
A repülésen kívül milyen hobbija van?
Az állatok és a természet mellett kedvtelésnek nevezhetô, hogy már
felnôtt fejjel pilótaként felvételiztem a soproni Erdômérnök
Egyetemre és ott négy éven keresztül vadgazdálkodási szakra jár-
tam. Elvégeztem az egyetemet, megírtam a szakdolgozatomat, de
államvizsgázni már nem mentem el a gazdasági jellegû tantár-
gyak(pénzügy, számvitel, stb.) miatt. De nem is ez volt a célom,
hogy egy újabb diplomát szerezzek. 

A másik kedvtelésem a karate. Két és fél éve kezdôdött amikor
Gödöllôn az új szabadidô központba lementem egy kicsit mozogni,
azóta nagyon fontossá vált az életemben. Heti két-három edzésre
törekszem a repülés mellett. A karate nemcsak egyszerû kedvtelés
vagy sport, nagyon sok mindenre megtanítja az embert, összpon-
tosításra, önfegyelemre.

A gödöllôi wado-ryu klubnak vagyok a tagja, Megyeri Péter az
edzôm. A wado-ryu arról nevezetes, hogy csak jelzésszerû ütések és
rúgások vannak benne, tehát egy finomabb sport. 

Versenyezni ritkán szoktam, az „öreg fiúk-lányok” kate-
góriában indultam, mert 30 éven felül már mindenkit ide sorolnak. 

Még egy fontos dolog, amirôl eddig nem beszéltem, ez pedig az
írás. Most jelenik meg ôsszel az ötödik könyvem. Ez is a családból
ered, hiszen apukám és egyik testvérem is ír. Én is elhatároztam,
hogy megírom mindazt az élményt, amit átéltem. Jelent meg novel-
lás kötetem a repülésrôl, hogy hogyan lettem pilóta, és Kutyaszívvel
címmel az állatokról is. 
Mi a kedvenc étele, itala?
Egy kicsit ínyenc vagyok, ha nem ízlik az étel, inkább nem eszem
meg. Manapság nehéz hozzájutni háznál nevelt csirkébôl készült
rántott csirkéhez. Azt nagyon szeretem, tejfölös uborkasalátával,

utána egy pohár száraz vörös borral, de tényleg csak egy pohárral.
Semmilyen más alkoholt nem iszom.
Mi a véleménye Szadáról?
Szada nekem az otthonom itt lakom már 10 éve. Szeretek itt élni,
mert együtt lehetek az állataimmal, hallgathatom a madarak énekét,
a környéken vannak lovak, víz, és minden. Sokan bíztattak, hogy
költözzek Ferihegy közelébe, hogy ne kelljen naponta annyit
autóznom, de engem sok minden köt ehhez a környékhez és
egyébként is szeretek vezetni. 
Végezetül mit üzen a szadai lakosoknak?
Kívánom, hogy mindenki érezze jól magát ebben a természetes
környezetben. Nagy dolog, ha valaki ilyen szép helyen lakhat és
nem egy zsúfolt levegôtlen városban. Én ezért költöztem ide. 

Kedves Ildikó! Örülök, hogy Magával beszélgethettem és bemu-
tathattam az itt élô embereknek. Arra kérem ôket, ha repülôgépet
látnak Szada felett, gondoljanak arra, hogy esetleg a mi
településünkön élô Czigány Ildikó vezeti a repülôgépet és onnan
felülrôl üdvözöl bennünket.

Köszönöm az interjút, kívánom, hogy sokáig repüljön még
odafenn és érezze jól magát továbbra is itt Szadán közöttünk, hogy
elmondhassa: „Íme egy álom beteljesült”. 

Lejegyezte Vágó Ferenc

Eleink ételeibôl #2
A 2111 Szada címû lap Alkotói Pályázatára gyûjtötte össze a
Nyugdíjas Klub, lejegyezte: Kissné
Tóth Zsuzsa/2005

FOKHAGYMASZÓSZ
Hozzávalók: 3 evôkanál olvasztott
zsír, 4 evôkanál liszt, 5 nagy
gerezd fokhagyma, 3 dl húsleves,
só, 3-4 evôkanál tejföl
Készítés: A zsírból és lisztbôl vilá-
gos rántást készítünk, lehúzzuk a tûzrôl, beletesszük a zúzott
fokhagymát, elkeverjük és felengedjük a hideg húslevessel, majd
hozzáadjuk a tejfölt és jól kiforraljuk. Azután szûrôn átszûrjük,
ha kell sózzuk Fôtt, párolt húshoz adjuk.

ZSEMLYESZÓSZ:
Hozzávalók: 4 zsemlye, 2 evôkanál zsír, 2 gerezd fokhagyma, só,
1 liter húsleves
Készítés: A zsemlyét apró kockákra vágjuk, a zsíron ropogósra
pirítjuk. A fokhagymát szétzúzzuk és a pirított zsemlyékhez
adjuk, forró húslevessel felengedjük. Ha nem elég a leves, forró
vízzel pótoljuk. Kevergetve szétfôzzük mártás sûrûségûre. Sózni
akkor kell, ha kész. A zsemlyét teljesen szét kell fôzni. Fôtt
tyúkhúshoz adták.

PARADICSOMSZÓSZ
Hozzávalók: 1 liter paradicsomlé (házi), 3 evôkanál olvasztott
zsír, 4 evôkanál liszt, 5 evôkanál cukor, 3 szál zeller zöldje, 1
kisebb vöröshagyma (el is maradhat), só, húsleves
Készítés: A zsíron a rántást elkezdjük pirítani, amikor habos,
beletesszük a cukrot, ha kezdene barnulni, lehúzzuk a tûzrôl és
lassan felengedjük a hideg paradicsommal. Csomómentesre
kavarjuk, majd visszatesszük és jól kiforraljuk. Ha nagyon sûrû
lenne, húslevessel hígítjuk, bársonyos legyen, a végén sózzuk. A
zellert csak a forráskor tegyük bele, majd vegyük ki, ha kész az
étel.
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A szüreti felvonuláson évrôl évre rendkívül színes látványos-
ságnak számítanak a magyar ruhába öltözött, nemzetiszínû,
szadai és árpádsávos lobogókkal felvonuló lovasok és fogatok
jelezvén, hogy Szadán és környékén nem halt ki a lótartás, sôt. 
A ló és magyar ember vonzalma nem mai keletû, elég ha nép-
hagyományaink, népmeséink táltos lovaira vagy a „Fehér ló
fia” címû eredetmondánkra utalunk. Úgy ismert meg minket a
világ, mint a legjobb lovasokat és a legjobb lovakat tenyésztô
népet. Jellemzô, hogy az arabok, akiknek legdrágább kincsük a
lovuk, az arabs telivér, kiváló ménjeiket még a rengeteg pénzt
kínáló angoloknak sem adták el szívesen, sokszor csak fegy-
verrel, fondorlattal tudtak belôlük szerezni. A magyaroknak
azonban egy egész ménest adtak át jószívvel, mert tudták,
hogy olyan emberek kezébe kerülnek, akik megôrzik és tovább
nemesítik a fajtát. Így került hazánkba 150 évvel ezelôtt a bá-
bolnai arab ménes, ahol az itteni röghatás alapján valóban a
fajta legjobb változata az ún. Shagya arab alakult ki. Ugyan-
csak híres volt a többi nemesített lófajtánk is, a Kisbéri, a
Mezôhegyesi, a Gidrán, a Furiózó, a Lipicai, és hozzánk tarto-
zik a kárpáti kisló a Hucul, sôt a Muraközi is. 

Többezer éves lovas tudásunk mára beleivódott a világ lovas
ismeretébe. Tôlünk vették át a kengyelt, a mai hámot, a kocsit
(amit angolul is így ejtenek ki), és a fogatolás számos elemét,
az amerikai prérik ún. cowboy felszerelését, de magát a hu-
szárságot is. Idehaza azonban leáldozott a lónak az utolsó 50
évben, ám a lószeretet az emberekben mégis megmaradt. 

Ez a vonzalom négylábú nemes állatunkhoz olyan erôs,
hogy manapság egyre több portára kerül vissza ismét ló, egy-
re többen akarnak lovagolni tanulni, lovastúrákon részt venni,
s így van ez Szadán is szerencsére.

A lószeretô embereket a Szadai Sportkör Lovas Szakosztálya
fogja össze. A szakosztály nemrég, október 5-én tartotta ülését,
melyre Czapp Béla szakosztályvezetô lapunk tudósítóit is
meghívta.

Az ülés jelentôségét mutatja, hogy ez alkalommal 16 új tag 
(Bárány István, Borda Zoltán, Csellár László, Csiba Zsuzsa, Fónay
Csenge, Fónay Péter, Galántai Attila, ifj. Légrádi Lilla, Mézner 
Ferenc, Molnár Gábor, Oswald György, Papp László, Szôcs Júlia,
Tóth Ádám, Tóth Béla) felvételérôl döntöttek. 

Elek József és Guba Ferenc az egyesületben végzett áldozatos
közösségi munkájáért kitüntetést vehetett át, s egyben az egyesü-
let örökös tagjaivá avatták ôket. Mindketten évtizedek óta segítik
az egyesület tevékenységét, és számos rendezvényen vettek részt.

A szakosztály megerôsítette, illetve megválasztotta tiszt-
ségviselôit. Elnök: Czapp Béla, elnökhelyettes és egyben gaz-
dasági vezetô: Molnár Csaba. 

A lovas szakosztályban három csoport tevékenykedik, a
versenyzôket jelenleg Csiba Zsuzsa, a túrázókat Fónay Péter, 
a szabadaidôs, illetve rendezvényeket szervezô csoportot 
Bárány István fogja össze. 

Megállapították a tagdíjak mértékét, mely 6000 Ft/év, diá-
koknak és a pártoló tagoknak pedig 2400 Ft/év. 

A szakosztály az önkormányzati támogatást azzal kívánja vi-
szonozni, hogy nyílt napokat rendeznek, ahol a község érdek-
lôdô lakossága és fôleg a gyermekek ingyenesen ismerkedhet-
nek a lovakkal, s a bátrabbak akár lovagolhatnak is kellô fel-
ügyelet mellett. Az elsô ilyen nyílt nap éppen lapunk megjele-
nési idejében történik (Az idôpontról az ülésen döntöttek,
ezért korábban errôl még nem tudtunk tudósítani!), október
22-én 14 órai kezdettel a Dobogóban.

További lovashír, hogy a Magyar Nemzetôrségnek is meg-
alakult a nyár folyamán a Lovas Nemzetôr tagozata, melynek
parancsnoka Kertész Ferenc nör. ezredes mogyoródi lakos. A
Magyar Nemzetôrség október másodikán vehette át a most el-
készült, kézzel hímzett csapatzászlóját Komáromban a Monos-
tori Erôd falai közt. A zászlószentelés is kapcsolódott a
Nemzetôrség hagyományaihoz. Egykor egy huszár 1849-ben,
aki Világosnál nem tette le a fegyvert a többiekkel, Isaszegen
bujkált, majd álruhában jutott el a még mindig magyar kézen

Lovasélet Szadán

Készülôdés a versenyre a Sárosi tanyán

Czapp Béla elnök 
és Molnár Csaba

Guba Ferenc 
és Elek József
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Szüreti Mulatság
Az ezévi felvonulás is igen látványosra sikerült, sok-sok lovassal,
szekérrel, vontatóval. A Dobogó félig megújultan fogadta a jó-
kedvûen éneklô felvonulókat. 

A kiérkezô felvonulókat Nagy László kisbíró közhírré tett
mondanivalójával bíztatta: Mindenki érezze jól magát, egyen,
igyon, senki étlen szomjan ne haljon! 

Ezen Puskás András és családja is segített, préselték a szôlôt
folyt a must, de bort is lehetett iszogatni, annak, aki az édeset
nem állhatja.

A kulturális mûsorról elôször az óvodások egyik nagycsoport-
ja, majd Simonné Horváth Anikó második osztályos tanítványai
gondoskodtak. Késôbb fellépett a Budapestrôl érkezett Vadró-
zsák együttese, s végül a német vendégek fúvószenekara szóra-
koztatta közönséget. 

A szünetekben pedig egy kétfôs zenekar „húzta-énekelte” a
talp alá valót.

A szervezôk új elemet is beiktattak ez alkalommal a sokszínû
forgatag további színesítésére, fôzôversenyt is hirdette, melyre
jónéhány csapat be is nevezett. A civil szervezetek külön csopor-
tokban fôztek a szabadban, még az idôjárás is rájuk mosolygott.
A szorgoskodók hatására olyan zamatos ételek illata árasztotta el
a teret, hogy azt sem tudtuk, hová menjünk kóstolgatni. Az étke-
ket elbíráló zsûrit Horváthné Nemecsek Éva vezette a helyszí-
nekre. Vécsey László polgármester, Jámbor Lajos jegyzô, Czibere
Imre önkormányzati képviselô és Kovács Károly is kapott
Cziberéné Szító Máriától egy-egy hatalmas fakanalat, hogy a te-
kintélyükön csorba ne essék, senki se kételkedjen a felkészültsé-
gükben.

Az elkészült ételeket a zsûri szorgalmasan kóstolgatta, majd
nehéz és hosszú tanácskozás után úgy döntött, hogy helyezési
sorrendet ez alkalommal nem hirdetnek ki, hanem a benevezett
csoportokat saját kategóriájukban értékelik. Minden benevezett
csoport elismerô oklevelet és értékes ajándékot kapott, s közben
ôk is igen jól szórakoztak. 
GYERMEKKATEGÓRIA
Elsô helyezettek:
Téglás Gábor tanár úr 6. osztálya által készített gulyásleves
Simonné Horváth Anikó 2. osztályosai által készített paprikás-
burgonya
FELNÔTT KATEGÓRIA
helyezettek
Pacal Dobogó módra
Szôlôhegyi csintalanok marhalábszár gulyása
Joci csapat által készített dámszarvas pörkölt burgonyával vala-
mint bográcsgulyás
Szadai kiskerttulajdonosok szôlészeti és borászati egyesülete ál-
tal tárcsán sütött sertéstarja, csirkecomb, szárny, szalonna birsal-
mával, egy-egy pohárka vörös vagy fehérborral, melyet a borá-
szok saját termésükbôl ajánlottak fel.
Zsigriné csapata szadai lepényke és bográcsgulyás
Német barátainkat vendégül látó csapat grillezett finomságok
biohúsokból és zöldségekbôl.
SZAK-csapat sertéstokány Szabó-Boros módra

Az eredményhirdetés után a vetélkedô csapatok egymást és a kö-
zönséget is megkínálták. Fogyott a bor és az üdítô, szólt a zene,
állt a bál, énekeltek, táncoltak az emberek egészen 22 óráig.

A szüreti mulatságot fáklyás felvonulás zárta, amely a Dobo-
gótól a Faluházig haladt, énekelve és vidámsággal befejezve a
napot, ami egyben a kedves német vendégektôl való búcsúzást is
jelentette. 

Jövôre ugyanitt ugyanekkor találkozunk a barátság jegyében.
Vágó Ferenc

lévô Komáromba,
és ott szolgálatra
jelentkezett Klapka
György tábornok-
nál. Most a zászlót
Isaszegen hímez-
ték és a Pákozdi
csata napján (szep-
tember 29-én) in-
dultak vele a hu-
szárok Komárom-
ba, ahol azt fel-
szentelték, majd
Gönz Árpád ko-
rábbi köztársasági
elnök adta át a
nemzetôröknek, s
végül a lovas nem-
zetôrök vették át
azt.

Ezen a szép nap-
sütéses napon a
Monostori Erôd-

ben kitüntetések és elôléptetések is történtek, mely során a
szadai Lovas Szakosztály egyik új tagját, Bárány Istvánt is
elôléptették hadnaggyá és kinevezték a Lovas Nemzetôrség
Gödöllôi körzetének parancsnokává. Hadnagy úr a kinevezé-
sét Czapp Béla és dr. Bucsy László jelenlétében vette át.

Október 8-án a szadai Sárosi tanyán egy lovas ügyességi ver-
seny is lezajlott, jelentôs számú résztvevôvel...

Windhager

Bárány István átveszi kinevezését 
a Monostori Erôdben

Bárány István kinevezése

A tagok szavaznak
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Az  1964-65-ös  tanévben  fejeztük  be  az  általános  iskola  8  osz-
tályát  Szadán,  a  Székely  Bertalan  Általános  Iskolában.  Az  el-
múlt  negyven  év  alatt  öt  alkalommal  szerveztünk  osztályta-
lálkozót,  rendhagyó  „osztályfônöki órával”.   Iskolatársaink
közül többen  „irigyelnek”  bennünket,  hogy  van  lehetôségünk
ilyen  programokra.  Részben  az  ô  kedvükért  is  vetettem  pa-
pírra  gondolataimat.  

Mi  kell  ahhoz,  hogy  egy  osztálytalálkozó  létrejöhessen?
Egyetlen  személy,  aki  ezt  fontosnak  tartja.  Jó,  ha  talál  egy-
két  társat,  akivel  megbeszélheti  a részleteket,  s  megoszthatja
a  tennivalókat.  A többi   szinte  „magától”  megy,  ha  jó  a
szemlélet.  Mire  gondolok?   Az  alábbiakban  részletezem  negy-
ven  év  tapasztalata  alapján.

1957-1965  között  voltak  évek,  amikor  49  fô  volt  az  osztály
létszáma.  44  fô  végzett  1965-ben   az  anyakönyv  szerint.  Mi

azonban  hozzánk  tartozóknak  érezzük  azokat  is,  akik  évekig
velünk  jártak,  de  nem  tudtak  sikeres  vizsgát  tenni  velünk
együtt.  Így  47  fô  az  osztály  létszáma  a  találkozóval  egybe-
kötött  rendhagyó „osztályfônöki órán”.  Az  elmúlt  negyven  év
alatt  6  osztálytársunk  elköltözött  az  élôk  sorából.  Közülük
öt  férfi,   egy  nô.  (Kettô  férfi  öngyilkosság  következtében!)  Az
öt  szadai  sírt a  találkozó  napján    -  néhány  szál  virággal  -
felkeressük  a    temetôben. Marad  tehát  41  személy,  s  várha-
tó,  hogy  legalább  a   kétharmada   érdeklôdik  a  program  iránt,
s   legalább  a  fele  el  is  tud  jönni.  Pontosan  így történt  ez  idén
október  1-én  is.  21   személy  tudta  mondani  Fekete  Éva  né-
ninek,  egykori  osztályfônökünknek,  hogy  „Jelen!”.    S  több-
ségük  másodmagával volt  jelen,  a  társával.   A hangulat  olyan
volt,  mintha  tegnap  találkoztunk  volna  utoljára.  Pedig  töb-
beket  öt-tíz-  vagy  harmincöt  éve  nem  is  láttunk.

Akik  nem   jöttek  el,  két  csoportra  oszthatók:   nagyon  sze-
rettek  volna  eljönni,  de   betegség,  kórházi  kezelés,  üdülés,
munkahelyi-  vagy  családi  akadályok  miatt  kénytelenek  vol-
tak  távol  maradni.  A másik  csoport  egyáltalán  nem  akart  el-
jönni.  Ôk  általában  vissza  sem  jeleznek   a  meghívásra,  de  ha
rákérdezünk,  tudnak  indokot  felhozni.  Nem  a  mi  dolgunk
eldönteni,  hogy  ezek  valós  vagy  vélt  indokok.   (Mindeneset-
re  -  ismereteink  szerint  -   a  helyzet  sajnos  túl  jól  tükrözi  a
magyar  társadalom  szociális-,  egészségügyi-,  mentális-  és

családi  problémáit!)  Örülünk  tehát  egymásnak,  és   annak  az
50-51  %-nak,  aki  alig  várja  a  találkozót.  De szeretettel  gon-
dolunk  azokra  is  egy-egy  képeslappal  -  akik  távol  vannak.  

Mi  a  helyzet  a  tanárainkkal,  tanítóinkkal,  akik  annak  ide-
jén,  de  a  mai  napig  is  a  község  köztiszteletben  álló   peda-
gógusai?  Közülük  legtöbben  eltávoztak  az  élôk  sorából:
Csepiga Papp  Károly, Fekete  Márta,   Guary  Györgyné,  dr.
Kecskeméthy  Miklósné,  Lestár  András,  Mecskey  István,   dr.
Mogyoróssy  István  és  neje  Hajnalka  néni.  Veress  Ilona  taní-
tó  nénink  címét  soha  nem  sikerült  megszerezni.  A meghívott
pedagógusok  mindig  visszajeleznek,  hogy  részt  tudnak-e
venni  a   találkozón.  

Idén  Fekete   Éva  néni,  Homonnay  Mihályné  Jucika  néni  és
Papp  Gáborné  Piroska  néni  tudott  eljönni.   Kovács  Margit
néni  jelezte  akadályoztatását.  Vásárhelyi  József  tanár  úr  és

felesége  Sárika  néni  levelet   is  írtak,
amely  a  találkozó  után  érkezett  meg.
Úgy  érzem,  ez  a  levél  minden  szadai
volt  diáknak  szól,  ezért   szó  szerint  idé-
zem   csaknem   a  teljes   szövegét:  

„Kedveseink!   Nagyon  köszönöm,
hogy  meghívtatok  a  40  éves  találkozá-
sotokra.  Örömmel  vettem,  hogy  ennyi
év  után  még  szeretetben  összeforrva  kí-
vántok  együtt  lenni. 
Nagyon  sok  szeretettel  kívánunk mint
volt  tanárotok  és  tanító nénitek  minden
jót,  sok  örömöt  és  boldogságot.  
Sajnos  nem tudunk  részt venni  a  találko-
zásotokon,  de  lélekben  veletek  együtt
leszünk. 

Ismeritek  öregkorunk, és  a  vele  járó
betegeskedést…   

Sok  szeretettel  és
üdvözlettel!

Vác,  2005.  szeptember  hó
Vásárhelyi  József  és  felesége

volt  tanítóitok”

Ha  Isten  is  úgy  akarja  és  élünk,  öt  év  múlva  újra  találko-
zunk!  S  ha  a  kedves olvasó  lenne  éppen  az,  aki  szívesen
szervezne  egy  osztálytalálkozót,  de  nincs  ebben  tapasztalata,
szívesen  együtt  gondolkodunk  vele!

Pálinkás  Ibolya

■ 1026 m2-es kertföld a Szadán a Diósban eladó. 
Tel.: 06-28-404-220.

■ Szadán a Présház út 19-ben lévô ház eladó. 
Tel.: 06-70-225-7929

■ Megbízható, precíz, középkorú nõ munkát vállalna a
délutáni órákban és hétvégén. Tel.: 06-70-294-5858

■ Gödöllôn, Antalhegyen 1000 négyzetméteres telken, 3
szintes házban 2-szer 100 négyzetméteres + 60
négyzetméteres öröklakás panorámával, körben teraszokkal, 2
beállós + 1 külön garázzsal eladó. Irányár: 39 millió Ft.
Telefon: 06-28-405-100

■ 600 négyzetméteres fertôdi málnás Szadán bérbe kiadó
vagy eladó! Tel.: 06 28 404-490

■ 1120 m2-es szántóföld Szadán a Négerföldön eladó. 
Tel.: 06-28-404-220.

Osztálytalálkozó 40 év után. Középen tanáraink, tanító-
ink: Papp Gáborné Piroska néni, balról Fekete Éva né-

ni, jobbról Homonnay Mihályné Jucika néni.

Gondolatok  egy  osztálytalálkozó kapcsán
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Miért van annyi Egyház?
ELÔADÁSSOROZAT A KERESZTÉNY EGYHÁZ TÖRTÉNETÉRÔL…

Ha Jézus ma közöttünk járna, mit szólna ehhez a sok egyházhoz?
Vajon a gyülekezetet támogatná? Hol érezné jól magát? 
Jogosak e kérdések! Talán mindannyian elgondolkoztunk már ar-
ról, hogy hogyan tudunk kiigazodni ebben a vallási labirintusban!

Ebben próbál segíteni e program! Hétrôl-hétre történelmi tények
alapján, multimédiás elôadások segítségével végigkísérhetjük a
keresztény Egyház fejlôdését, és visszáságait a történelemben.

Közben ellátogatunk Pátmosz szigetére, ahol János apostol ra-
boskodott, megnézzük Efézus, Szmirna, Pergamon, Thiatira,
Sárdisz, Filadelfia és Laodicea romjait. 

A történelmi kalauzolásban segítségünkre lesz Kormos 
Tivadar lelkipásztor.

A sorozaton való részvétel ingyenes! Minden érdeklôdôt szere-
tettel várunk vallási hovatartozástól függetlenül!

Helyszín: Szada, Székely Bertalan kert – Keresztény Ifjúsági
Közösségi Ház

Idôpont: Elsô elôadásunk 2005. október 31.-én, majd folyama-
tosan minden hétfôn 18 órától december 19-ig
Elérhetôség, információ: Kormos Tivadar 30/664-3262; Sajátné
P. Erzsébet 30/664-3170

FÖLDMÉRÉS,
GEODÉZIA
HALÁSZY FÖLDMÉRÔ Bt.
10 éve a megrendelôk szolgálatában.
Cégvezetô: Halászy Gábor
25 éve a földmérés területén.

Telekrendezés: megosztások, egyesítések, határrendezés.
Épületfeltüntetési vázrajzok készítése.
Kitûzések: épületek, ipari létesítmények, 
nagypontosságú kitûzések, ipari berendezések beállítása.
Telekkitûzés. 
Közmûfelmérés. 
Szolgalmi jogi dokumentációk készítése.

!!Reklám ár: Szadán 1 db épületfeltüntetés 30.000,- Ft+Áfa!!

Cím: 2111 Szada, Nyárfa u. 30.
Tel/Fax: 06-28-404-219 Tel: 06-70-310-8808
E-mail: halasgeo@fotopixel.hu

R É G E B B I  P É L D Á N Y A I N K A T  K E R E S I K !
Az augusztus huszadikai, sportpályán zajló ünnepségre
szerkesztôségünk a 2111 Szada címû lap jónéhány régi lapszámá-
ból vitt ki maradék példányokat, melyeket az érdeklôdôk az utol-
só darabig széthordták. 

Ettôl függetlenül is rendszeresen akadnak olvasók, akik egyes
korábbi lapszámokat keresnek, hogy sorozatuk teljes legyen, hi-
szen újságunk néhány éven belül kortörténeti értékkel is bír, túl
azon, hogy nagyon sokan családtagjaikat is láthatják benne. 
Mivel lapunk valóban kapós, tartalék példányaink nem marad-
nak, így a gyûjtôk kéréseit nem tudjuk kielégíteni. Felhívjuk
azonban a figyelmet, hogy a régebbi számainkat nézegethetik a
világhálón. A szadai honlapon elérhetôsége: www.szada.hu

Windhager Károly fôszeresztô
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SZADAI RENDÔRSÉGI HÍREK
2 0 0 5 .  S Z E P T E M B E R  1 5 -  O K T Ó B E R  1 2 .

A bûnözôk dolgát különbözô biztonságtechnikai
eszközök alkalmazásával saját magunk is megnehe-
zíthetjük. Jól tudta ezt az a szadai családi ház tulaj-
donos is, aki egy vagyonvédelmi céggel ún. csendes
riasztó rendszert szereltetett be épülôfélben lévô há-

zába. Szerencsére ezt viszont nem tudták azok a fóti személyek,
akik szeptember 15-én éjszaka betörtek a lakatlanul álló épületbe.
A technikának és a gyors intézkedésnek köszönhetôen a helyszí-
nen elfogásra kerültek a Fótról érkezett bûnözôk.

Szeptember 19-én a kora esti órákban egy veresegyházi férfi
közlekedett Szadán a Dózsa György úton lakóhelye felé a Re-
nault Twingo típusú személygépkocsijával, amikor az autó – fel-
tehetôen a vizes útburkolat miatt – megcsúszott és az út jobb ol-
dalán lévô árokba hajtott. A férfi a baleset következtében nyolc
napon túl gyógyuló, súlyos sérüléseket szenvedett.

Október 04-én szerencsésebb volt az a budapesti férfi, aki szin-
tén a Dózsa György úton szenvedett balesetet Citroen típusú
gépkocsijával, amikor Veresegyház felé közlekedve áttért a me-
netiránya szerinti bal oldali sávba és ott összeütközött a vele
szemben szabályosan közlekedô Kamaz típusú tehergépkocsival.
A találkozó során „csak” anyagi kár keletkezett, személyi sérülés
szerencsére nem.

Ugyanezen a napon a Dózsa György úton pár órával késôbb is-
mét intézkedniük kellett a rendôröknek. Veresegyház felé tartott
egy szabadszállási férfi Audi típusú kocsijával, amikor elôzésbe
kezdett, de a megkezdett manôvert – ittas állapota miatt – nem
tudta befejezni és az elôtte forgalmi okok miatt álló személygép-
kocsiba hajtott. Személyi sérül nem keletkezett, viszont a baleset
okozása mellett az ittas jármûvezetés miatt is felelnie kell.

Felhívjuk a figyelmüket, hogy az ôszi idôszakban megváltoz-
nak mind a látási, mind az útviszonyok, ezért óvatosabban ve-
gyenek részt jármûveikkel a közúti közlekedésben.

LOVAS RENDÔRÖK GÖDÖLLÔN
Gödöllôn is és a
környezô települé-
seken is sok olyan
terület van, amit
gépkocsival nehéz
vagy egyáltalán
nem lehet megkö-
zelíteni. Ezeken a
részeken a mobili-
tás biztosítása mel-
lett motoros vagy
lovas rendôrök je-
lenléte a cél-
ravezetô az ott élô,

ott közlekedô emberek biztonságérzetének növeléséhez, illetve a
bûncselekmények elkövetésének megelôzéséhez. A Gödöllôi
Rendôrkapitányság – sajnos még – a nem rendelkezik saját tulaj-
donú szolgálati motorkerékpárral, lóval, ezért azokat kölcsön ké-
rik egy-egy napra más kapitányságoktól. A motoros járôrökkel
már többször találkozhattak a városban és október 07-én elôször
1 pár lovas járôrrel is a Kastély, az Erzsébet park, az Alsó park és
az Egyetem területén. Ôk a REBISZ (Rendészeti Biztonsági Szol-
gálat) állományába tartoznak és az elkövetkezendô idôszakban
többször is segítik majd a helyi rendôrök munkáját. 

Gödöllô, 2005. október 7.
Kerek Zita r.zls.

ÚJABB RENDÔRSÉGI AKCIÓ 
A SZÓRAKOZÓHELYEKEN
A Gödöllôi Rendôrkapitányság munkatársai a REBISZ Bevetési
Osztály és orvosok segítségével – a szeptember elején tartott ak-
cióhoz hasonlóan – ismét az illetékességi területén lévô két, elsô-
sorban a fiatalok által látogatott szórakozóhelyen tartottak
ellenôrzést. Most elsôsorban a kábítószer terjesztésével és fo-
gyasztásával a törvényeket megszegô személyek kiszûrése volt a
cél.

Az akció során összesen 45 fô került elôállításra kábítószer fo-
gyasztás gyanúja miatt vizeletminta vételre. 

A fentihez hasonló akciókra, ellenôrzésekre az elkövetkezendô
idôszakban továbbra is számítani lehet a Gödöllôi
Rendôrkapitányság illetékességi területén! 

PROSTIUÁLTAKAT FOGTAK EL
A Gödöllôi Rendôrkapitányság munkatársai 2005. szeptember
27-én akciót tartottak, mely során a kapitányság illetékességi te-
rületén lévô védett övezeteket ellenôrizték. 

Az akció során 3 fô  budapesti, 1 fô farkaslyuki és 1 fô bony-
hádmajosi nô került elfogásra és elôállításra, akik a Nagytarcsa és
Isaszeg közötti – a Nagytarcsa Önkormányzat 7/2005. (III.2) rendele-
te alapján – védetté nyilvánított útszakaszon árulták testüket az
arra járó gépjármûvezetôknek. 

Az 5 nô ellen tiltott kéjelgés szabálysértés elkövetése miatt in-
dult eljárás, és már másnap megtörtént a bíróság elé állításuk is,
ahol egyikük részére pénzbírság, a többiek részére pedig elzárás
büntetés kiszabására került sor.

Az elkövetkezendô idôszakban is számítani lehet hasonló akci-
ókra, ellenôrzésekre, mivel a rendôrség fontosnak tartja a telepü-
lések lakóit zavaró és irritáló prostitúciót és az ahhoz fûzôdô
bûncselekmények megelôzését, felszámolását.

Gödöllô, 2005. szeptember 28.

RENDÔRSÉGI FELHÍVÁS
A Gödöllôi Rendôrkapitányság eljárást folytat ismeretlen
tettes(ek) ellen lopás bûntett elkövetésének megalapozott gyanú-
ja miatt az alábbiak alapján.

2005. szeptember 29-én kb. 16.00 óra körüli
idôben Gödöllôn az egyik bankban 2.100.000,-
Ft készpénzt vett fel egy férfi, majd gépkocsi-
jával a Radnóti utcába lévô ügyvédjéhez ment.
A ház elôtt leparkolt, de az autóját nem zárta
be, mivel abban tartózkodott a nagymamája.
Az idôs nôhöz a férfi távollétében odament
egy férfi, azzal, hogy a jármû egyik kereke la-
pos. Amíg a néni megnézte mi történt egy má-
sik férfi a kocsiban lévô autóstáskát a több
millió forinttal együtt kivette, és ezt követôen
a két férfi elrohant. 

A nyomozás eddigi adatai alapján az alábbi
felvételen szereplô férfi kapcsolatba hozható a
bûncselekménnyel .

A Gödöllô Rendôrkapitányság kéri, hogy
aki a felvételen látható személyt felismeri, je-
lenlegi tartózkodási helyével vagy a bûncse-
lekménnyel kapcsolatban érdemleges infor-
mációval rendelkezik hívja a 06-28/514-655

vagy az ingyenesen hívható 06 80/555-111 telefontanú, a 107-es,
112-es segélyhívó telefonszámok valamelyikét.

Gödöllô, 2005. október 03.
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SEGÍTETT A „MÁTRIX POLICE”
A jármûvel rendelkezôket nagyon megviseli – anyagilag és pszi-
chésen is -, ha kocsijukat eltulajdonítják. A Gödöllôi
Rendôrkapitányság felderítési mutatói jók, területünkön a gép-
jármûlopást elkövetôk közel fele felderítésre került. Ennek a mu-
tatónak a javítása, illetve a gépjármûbûnözés visszaszorítása cél-
jából a Gödöllôi Rendôrkapitányság munkatársai 2005. október
05-én egy összehangolt akciót tartottak, mely során a kapitány-
ság illetékességi területén közlekedô körözés alatt álló gépjármû-
vek kiszûrését végezték.

A helyi rendôri erôt a BRFK Közlekedési Fôosztály, a Váci és
Budaörsi Rendôrkapitányságok motoros rendôrjárôrei, valamint
a Gödöllôi Polgárôr Egyesület és a Budapesti Polgárôr Szövetség
munkatársai támogatták. A lopott, vagy egyéb ok miatt körözés
alatt álló gépjármûvek kiszûrését nagyban segítette az ún. „mát-
rix police” mobil rendszámfelismerô rendszerek alkalmazása. 

Az akció egy idôben több település (Gödöllô, Aszód, Kistarcsa,
Pécel, Veresegyház) fôbb útjain került végrehajtásra, mely során
13.215 rendszám került ellenôrzésre. Ezek közül kettô állt körö-
zés hatálya alatt egyéb ok miatt, lopott gépjármûvet nem talál-
tunk az akció során. Szabálysértési feljelentés 11 esetben készült,
54 személy részére pedig helyszíni bírság kiszabására került sor. 

Az elkövetkezendô idôszakban is számítani lehet hasonló akci-
ókra, ellenôrzésekre, hogy a Gödöllôi Rendôrkapitányság terüle-
tén parkoló jármûvek tulajdonosai biztonságba tudják azokat.

Gödöllô, 2005. október 06.

KÉSZÍTSÜK FEL JÁRMÛVEINKET
AZ ÔSZI-TÉLI KÖZLEKEDÉSRE!
Közlekedés-biztonsági nap Gödöllôn
A Pest Megyei Közlekedési Felügyelet Gödöllôi Kirendeltsége és
a Gödöllôi Rendôrkapitányság Baleset-megelôzési Bizottsága
2005. november 12-én 07.00 órától 14.00 óráig közlekedés-biz-
tonsági napot tart a Gödöllô, Haraszti u. 2/a. szám alatti vizsgá-
lóállomáson.

Ezen a napon lehetôség nyílik azon gépjármûvek mûszaki ér-
vényességi idejének meghosszabbítására is, amelyek a vizsgála-
ton megfelelnek a jogszabály elôírásainak, ha azt a jármû tulajdo-
nosa vagy meghatalmazottja kéri! (Ebben az esetben a mûszaki
vizsgadíjat és az érvényesítô címke díjat ki kell fizetni.)

A fentieken kívül a vizsgálóállomás szakemberei a közlekedés-
biztonsági nap keretében  i n g y e n e s e n átvizsgálják az oda
érkezô gépjármûveket, illetve azokon kisebb beállításokat (pl.
fényszóró, füstgázemisszió) is elvégeznek.

Bôvebb felvilágosítás a 28/420-696 és a 06 28/410-048-as tele-
fonszámokon kérhetô.

Minden érdeklôdôt szeretettel várnak!

FÔ AZ ÓVATOSSÁG!
Sajnos nemcsak az idôsebb korosztályhoz tartozókat környéke-
zik meg a megtévesztéssel pénzt kicsaló bûnözôk, hanem bárkit,
akinek hiszékenységét, jóindulatát ki tudják használni.
Legutóbb egy gödöllôi fiatalember esett áldozatává annak az is-
meretlen személyazonosságú férfinak, aki a gödöllôi munkahe-
lyén dolgozó fiatalembert kereste fel azzal, hogy az édesapjának
hozta a megbeszélt olajszûrôt a kocsijához, és azt fizesse ki neki.
A férfi annyira határozott és meggyôzô volt, hogy a sértett szó
nélkül kifizette az általa kért összeget - 15.600,- Forintot - annak
ellenére, hogy ismeretei szerint az jóval kevesebbe kerül a szak-
üzletekben. A késôbbiek során természetesen kiderült, hogy az
édesapa nem rendelt semmiféle olajszûrôt, illetve annak értéke
nem haladja meg a 3.000,- Forintot. Hatóságunk büntetôeljárást
indított a csaló autóalkatrész árus ellen.

Ismételten felhívjuk a figyelmüket, hogy ismeretlen szemé-
lyektôl, alkalmi vétellel kecsegtetô utcai árusoktól soha ne vá-
sároljanak, mivel azon kívül, hogy rossz minôségû árut kapnak,
még be is csaphatják Önöket. Legyenek mindig óvatosak és bi-
zalmatlanok, hogy ne váljanak bûncselekmény sértettjévé!

Fotó: Windhager Károly
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Polgárôrség
A 2005. szeptember 30-án tartott polgárôr
közgyûlésen Szepsy Csaba lemondott 
elnöki tisztségérôl. A jelenlévô 14 fô
Suhajda Istvánt választotta meg új 
elnöknek. 

A Polgárôrség éjjel nappal hívható
telefonszámai: 
06/20 367-0071  
06/20 320-6360
06/20 580-4114

Gyermekáldás
Megszülettem Budapesten 2005. október
10-én, délután 14 óra 05 perckor. 
Nevem Ó-Nagy Bertalan Imre.
Születési súlyom 3,05 kg. 
„Magasságom” 54 cm. 
Édesapám: Ó-Nagy Imre, 
Édesanyám Horváth Emese.

KÖSZÖNETNYILVÁNÍTÁS
Köszönetünket fejezzük ki mindazok-
nak, akik Endlein Lászlóné (Huttyán
Zsuzsanna) temetésén részt vettek, és
ezzel gyászunkban osztoztak.

a gyászoló család

SZÍNHÁZI ELÔADÁS
az Erdôkertesi Faluházban

2005. november 18-án pénteken
19.oo órakor

W. Shakespeare:
És Romeo és Júlia…

Vámos Miklós ötlete 
és Mészöly Dezsô fordítása alapján 

az elôadást létrehozta:
Nagy-Kálózy Eszter

Rudolf Péter
Horgas Ádám

Nagy-Kálózy Eszter 
és Rudolf Péter
F Ô S Z E R E P L É S É V E L

igazi színházi élményt kínálunk 
Önöknek!

Belépôjegyek elôvételben 
már kaphatók a Könyvtárban:

1.800.-, 1.600.-, 
és 1.300.-Ft-os árakon

Érdeklôdni lehet: 
28/595-065; 28/595-066

telefonszámokon


